
 
PROTOKOLL SGS STYRELSE 20150914 på Stallcaféet 
 
 
Närvarande: Agne Rudenstam Kristina Sandrup  
          Bodil Brandoné  Birgit Gerdtsson   
          Ulf Persson  Margaretha Dorselius 
          Monica Jansson  Jan Östlund  
          Julli Jarlsbo   
 
 
1. Ordförande öppnade mötet. 
2. Föregående mötes protokoll godkändes. 
3. Kassören rapporterade att vi har 66 628 kr i kassan  ( 67 888  förra mötet) och 99 
 medlemmar varav 20 familjemedlemmar (oförändrat). 
4.  Rapporterade AR från SFKs senaste styrelsemöte bl a att derbyt 2016 rids den 16 juli. Man 
 oroar sig för de små startfälten men var nöjda med diskussionsmötet. SFKs styrelse är också 
 positiv till förslaget att ge ägare till vinnande häst en löpCD och ska undersöka möjligheten 
 att komplettera med en vinnarbild. Eventdagarna på Jägersro utvärderas fortlöpande och till 
 nästa derby överväger man att ge derbyhästarnas ägare 10 biljetter vardera till Derbyfesten.  
 Banorna på Jägersro uppges fungera bra men de nya startboxarna är fortfarande under 
 transport mot Malmö. Önskemålet om storbildsskärm  är lagt till vila.  
 MJ rapporterade att hon fått koderna till mejladressen och tror det fungerar men vill testa lite 
 till. 
5.  Diskuterades diskussionsmötet som alla var nöjda med. På nästa medlemsmöte ska vi 
 penetrera SGs framtidsplaner som ska presenteras under hösten.  
 Årets julfest planeras till 27 november eller 4 december på Stallcafeet. Detaljer spikas på 
 nästa styrelsemöte då alla har funderat över lämplig underhållning.  
6. Diskuterades den aviserade satsningen på unghästar. Förståelse för att satsande ägare vill ha 
 snabb utdelning på sina investeringar möts av oro för att unghästarna "slits" ut för fort så att 
 ännu färre äldre hästar kommer att finnas kvar.  
7.  Nästa möte den 19 oktober kl 18.30 på Stallcafeet. UP bokar. 
 
 
 
 
 Bodil Brandoné   Agne Rudenstam 


